
Dwudziesta siódma sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 8 listopada 2013 r. 

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XXVII/ 2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

8 listopada 2013 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 14 

01
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 15
16

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 

Brak radnych: 

 

1. Krzysztof Skiba 

2. Grzegorz Wasiutyński 

3. Andrzej Górzyński 

 

co stanowi – 86,67% 
 

 

Obrady XXVII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, Zastępcę Burmistrza, sołtysów i wszystkich gości obecnych 

na sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta i gminy 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

Nie zgłoszono wobec czego przewodniczący obrad poddał pod głosowanie  

- za- 12 głosów 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 

I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonej kontroli. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Trzcińska-Zdrój z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2014. (druk nr XXVII/291/2013); 
2. w sprawie zbycia nieruchomości  (druk nr XXVII/292/2013); 
3. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 6/1 
położonej w obrębie nr 2 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXVII/293/2013);  
4. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (druk nr XXVII/294/2013);  
5. w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty targowej (druk nr XXVII/295/2013); 
6.  w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr XXVII/296/2013);  
7. w sprawie podatku od środków transportowych (druk nr XXVII/297/2013);  
8. w sprawie obniżenia ceny żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2014 (druk nr 
XXVII/298/2013); 
9. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 (druk nr XXVII/ 
299/2013); 
10. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na 
lata 2013-2021. (druk nr XXVII/300/2013); 
11. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej  na dofinansowanie kosztów 
budowy przyłączy kanalizacyjnych grawitacyjnych do gminnej kanalizacji sanitarnej 
realizowanej w ramach projektu pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości  
Strzeszów wraz z przesyłem do Trzcińska –Zdroju ” współfinansowanego ze środków Unii 
Europejskiej w ramach Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 (druk nr 
XXVII/301/2013); 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
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- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXVI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy.
 

 

Informacje przedstawił Zastępca Burmistrza pan Józef Szott– poinformował iż Burmistrz jest na 

zwolnieniu lekarskim i jest to moja informacja i stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- byłem  na uroczystości w SP w 

stołecznej podczas uroczystości na cmentarzu w Trzcinisku-Zdroju. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonej kontroli. 
 

Informację przedstawiła Pani Anna Chyjek- przewodnicząca komisji rewizyjnej i stanowi załącznik  

Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- koszty skontrolowane to wydatki, które były na koncie zespołu 

a remonty były finansowane z budżetu Gminy, a więc ta suma jest jeszcze większa niż przedstawiono. 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu VI.1 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu 

współpracy Gminy Trzcińska-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014. (druk nr 

XXVII/291/2013); 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- rada jest zobowiązana do 

zatwierdzenia rocznego planu współpracy gminy Trzcińsko-Zdrój dlatego Burmistrz przedkłada taki 

program Radzie by on dyskutowany z organizacjami pozarządowymi i został przyjęty bez uwag. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 



 4 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVII/ 291/2013 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.2 Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości  (druk nr 

XXVII/292/2013); 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- na mapie jest zaznaczona 

działka przy ul. Mickiewicza obok Cmentarza nie może ona stanowić działkę samodzielną nie nadaje 

się ona pod zabudowę bo stoją tam słupy elektryczne i pani która kupiła tam działkę obok chce kupić 

tam kawałek i poprawi sobie warunki zabudowy. Byśmy tą działkę rozdysponowali dla sąsiadów.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVII/ 292/2013 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.3 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na część działki nr 6/1 położonej w obrębie nr 2 miasto 

Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXVII/293/2013);  
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- jest to na wniosek mieszkanki 

która dzierżawi tą część nieruchomości i chce przedłużyć dzierżawę na kolejne 3 lata. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 
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Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVII/ 293/2013 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy (druk nr XXVII/294/2013);  

 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to przedłużenie dzierżawy 

dla pana Włodzimierza Cer na kolejne trzy lata. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVII/ 294/2013 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.5 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty 

targowej (druk nr XXVII/295/2013); 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała dotycząca 

opłaty targowej Burmistrz proponuje podniesienie stawki minimalnie.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 
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Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVII/ 295/2013 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości (druk nr XXVII/296/2013);  
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- stawki podnosimy o stopień 

inflacji czyli o 0,9% 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- nasze stawki to jest około 75% maksymalnych stawkę 

jakie ogłasza ministerstwo a różnica w sumie to około pół miliona. Co roku podnosimy podatki takim 

kluczem i coraz bardzie powiększa nam się różnica kwotę. 
 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- od przyszłego roku będzie pewna rewolucja ściągalności 

podatków przewidujemy, ze w przyszłym roku pójdą nowe deklaracje podatkowe i będą one z takim 

stanem jaki jest na dzień dzisiejszy. Wiele osób zagospodarowało strychy czy dobudowało 

pomieszczenia i nie płacą za to podatku.   

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- jest wielu takich podatników które maja wielkości 

podane z przed 40 lat ustawa mówi o tym iż  do podatku nieruchomości bierze niecałą powierzchnię 

budynku i  jest to łącznie ze strychem czy piwnicą. Jeśli ktoś ma zagospodarowany strych i tam 

mieszka to powinien podać.  

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVII/ 296/2013 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.7 Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych 

(druk nr XXVII/297/2013);  
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- stawki te zostały 

przeliczone wskaźnikiem 0.9% do stawek zeszłorocznych. 

 
Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXVII/ 297/2013 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.8 Podjęcie uchwały  w sprawie obniżenia ceny żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na rok 2014 (druk nr XXVII/298/2013); 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- została dostarczona ze stawką 

65 zł  po wczorajszej dyskusji i analizie Burmistrz zgłasza autopoprawkę i wnosi by stawka byłą w 

kwocie 63 zł. Na komisji budżetu analizowaliśmy nasze przychody rozchody. Ja byłem za tym żeby ta 

stawka była 65 zł, ale zostałam przekonany żeby pójść na rękę rolnikom by ceny były niższe. 

Chciałem powiedzieć, że w roku budżetowym będziemy mieli o 861 000 zł mniej w budżecie. 
 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- rok 2014 to będzie trudny rok i będzie bardzo mało 

inwestycji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. Wczoraj była długa dyskusja na temat podatku rolnego. W roku obecnym mieliśmy dużo 

niższe ceny bo około 30% a wzrost plonów była trochę większą a Izba Rolnicza zaproponowała 

stawkę  62 zł. Jest to mój wniosek formalny. 
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Przewodniczący obrad-  kto jest za przyjęciem stawki z kwotą 62 zł jaka zgłosił radny pan Robert 

Kowalski. 

 

- za- 4– głosy 

- przeciw- 8- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że wniosek radnego Kowalskiego upadł.  

 

Sołtys wsi Klasztorne pan Paweł Kozakiewicz- chciałbym przypomnieć jak rolnicy w trakcie żniw 

organizowali protest w sprawie zmowy cenowej, i pan Zastępca popierał wówczas rolników a teraz 

nie. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- chciałem powiedzieć, że przychyliliśmy się obniżyliśmy 

podatek z 65 zł na 63 zł. I jest to praktycznie wysokość jaką proponuj Izba Rolnicza. 

 

Radny pan Marek Rutka- proponuje pan stawkę 63 zł i mówi pan że proponujecie stawkę taka jak 

Izba Rolnicza. Z tą obniżką sieje pan tylko propagandę, i na protest też pojechał pan w takim celu. Na 

komisji Budżetu w jednym punkcie było omówienie współpracy z rolnikami. Pan Burmistrz nie widzi 

nawet nie wie jak powinna wyglądać współpraca z rolnikami, mówi, że Burmistrz ustala podatek i 

ewentualnie go przesuwa. Nie była dyskusja taka burzliwa, ja proponowałem 60 zł pan Burmistrz 

proponował 63 zł. Więc zróbmy to tak jak proponuje Izba Rolnicza czyli 62 zł. A gmina nie będzie 

bogatsza przez podatek tylko przez to że będzie miała bogatszych obywateli, bo Gmina to nie Urząd, 

tylko ludzie tam mieszkający.  

 

Przewodniczący obrad- więcej uwag i wniosków nie zgłoszono, więc odczytał projekt uchwały i 

poddał pod głosowanie: 

 

- za- 8– głosów 

- przeciw- 3- głosy 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr XXVII/ 298/2013 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 (druk nr XXVII/ 299/2013); 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- jest to zmiana dochodów i 

wydatków. Na komisji szczegółowo omówiłem tą uchwałę. W związku z tymi zmianami zmieniła się 

nadwyżka budżetowa. A spowodowane  jest to przeniesieniem części spłaty kredytu. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 
Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 

 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr XXVII/ 299/2013 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.10 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2013-2021. (druk nr 

XXVII/300/2013); 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- w wyniku zmiany budżetu 

należy skorygować wieloletnią prognozę finansową. Włącznie z kwotą długu. Do wielkości jakie są po 

zmianie. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XXVII/ 300/2013 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.11 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy kanalizacyjnych 

grawitacyjnych do gminnej kanalizacji sanitarnej realizowanej w ramach projektu 

pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości  Strzeszów wraz z 

przesyłem do Trzcińska –Zdroju ” współfinansowanego ze środków Unii 

Europejskiej w ramach Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 

(druk nr XXVII/301/2013); 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza Gminy pan Józef Szott- jest to uchwała, która 

pozwoli nam wykonać kanalizację sanitarną w Strzeszowie i do niej muszą się podłączyć mieszkańcy 
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wsi Strzeszów byśmy zapewnili możliwość pracy tej kanalizacji. Żeby nie było można kwestionować 

efektu ekologicznego. My chcemy dofinansować tylko zakup materiałów a mieszkańcy wykonają to 

sami. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Marek Rutka- powiedział pan, że do stałych mieszkańców Strzeszowa a pozostali? 

 

Zastępca Burmistrza Gminy pan  Józef Szott-  skoro tak powiedziałem to nie, takie były ustalenia przy 

aplikacji unijnej. Przy składaniu projektu. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  dlaczego w takim razie dopiero dzisiaj jest wprowadzany projekt uchwały 

i dlaczego ciągle dokładamy do tej inwestycji mamy już 8 listopada kiedy mieszkańcy mają to zrobić 

jak termin jest do 31 stycznia. Przed chwilą mówimy, że nie możemy spiąć budżetu ja zgłaszam 

wniosek formalny by inwestycji w Strzeszowie przyjrzała się komisja rewizyjna, nie wiem na ile jest 

kompetentna. 

 

Przewodniczący obrad- już taki wniosek był sprecyzowany przez przewodniczącego komisji Budżetu 

że komisja rewizyjna zajmie się tą sprawą jak zostanie zakończona inwestycja i zostanie to zapłacone. 

Przegłosujemy wniosek formalny radnego Rutki by komisja rewizyjna zajęła się sprawdzeniem 

inwestycji.  

 

Radny pan  Marek Rutka-  jest to nie kompetencja i brak nadzoru i tak się dzieje jak się nauczyciel 

bierze za budowę. 

 

Radny pan Robert Kowalski- jest to uchwała nieuczciwa do mieszkańców wsi Góralice nikt tam 

nikomu nie dofinansował zakupu materiałów i niektórzy nie przyłączyli się do przepompowni 

przydomowych chciałbym usłyszeć, że ludziom, którzy mają przepompownię pomożemy się 

podłączyć. A co do wniosku Radnego Rutki to myślę, że jest w planie pracy komisji rewizyjnej to 

umieścimy na rok przyszły. Te prace można było wykonywać sukcesywnie. 

 

Zastępca Burmistrza Gminy pan Józef Szott- jeśli któryś z radnych jest przeciwny tej uchwale to 

może podjąć wniosek formalny. Takie dofinansowanie było planowane przy składaniu projektu na 

kanalizację w Strzeszowie. Nie wiem skąd ma pan takie informacje dofinansowanie tych przyłączy jest 

możliwe po zakończeniu zadania wybudowania kanalizacji. Nie można zrobić dotacji wcześniej niż 

zostanie zakończona budowa pieniądze nie wchodzą w zakres projektu. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  proszę podzwonić po innych Gminach ja to zrobiłem i wiem, że było 

to możliwe czy oni zrobili to od razu przyłącza. Jak to rozwiązali technicznie tego nie wiem. 

 

Radny pan Marek Rutka- zastępca mówi, że my robimy to by ludziom pomóc. Ja chciałbym pomóc 

mieszkańcom, ale też nie chcemy, żeby ta informacja się nie udała bo myślę że ona się nie uda i my 

stracimy te pieniądze. 

 

 Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  wiele firm takie pomoce przy realizacji inwestycji z 

pomocą Unii wydawała. Udzielali nawet ci wykonawcy, którzy to robili, takie przyłącza i Gminy 

robiły to na podstawie dotacji celowej można to zrobić w materiałach i usługach, lub tylko jedna forma 

pomocy my mamy do końca stycznia złożyć wnioski o płatność i że napiszemy, że kwestia podpinania 

ludzi jest w trakcie. Na to Urząd Marszałkowski idzie. Koszt może wyjść 10-krotnie wyższy tam na 

domkach letniskowych. 
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Mieszkaniec pan  Marek Ruczkwoski-  czy wszyscy mieszkańcy mają otrzymać pomoc a co z 

Góralicami. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  tak ale to inny projekt był. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 9– głosów 

- przeciw- 2- osoby 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr XXVII/ 301/2013 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- na ostatniej sesji nie było interpelacji. 
 

 

Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący obrad- proszę czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Przewodniczący obrad- Nie widzę pan Ruczkwoski prosił, że chce zabrać głos. 

 

Mieszkaniec pan Marek Ruczkowski- chciałem przekazać iż pogoda jest taka, że mieszkańcy 

chodzą do lasu na grzyby a już są polowania zbiorowe i jest to bardzo niebezpieczne może należy 

wywiesić ogłoszenia. 

 

Zastępca Burmistrza Gminy pan Józef Szott- przed chwilą zakończyła się kontrola w Urzędzie i 

należy sobie życzyć aby wszystkie kontrole wypadły tak dobrze. 

 

Przewodniczący obrad-  zapraszam na 11 listopada na godzinę 12 na mszę za ojczyznę oraz obchody 

Święta Niepodległości. 

 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
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Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 15 
16

– Przewodniczący obrad zamknął XXVII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 
 

 


